





# \* $125\mathrm{PV}$ | 8月1日至15日早鳥獎賞 | Aug l - 15 Early Bird Reward



# 迷迭香精油 Rosemary Essential Oil 15ml

帶有清新的木質氣味,無論大人或小孩也能舒緩緊張情緒,亦能令小孩保持頭腦清晰, 有助他們專注而有效率地學習。

Its strong woodsy scent can help you and your little ones to relax in seconds. It can also promote feelings of clarity to get your kids focused on revision.

總值Total Value HK\$211



450PV + 300PV



450PV

### **Peace & Calming** 滾珠精油 Roll-On 10 ml

蘊含柑橘、甜橙、依蘭依蘭、廣藿香 及藍艾菊等成分, Peace & Calming 揉合了令人放鬆及快樂的香氣,適合 練習瑜珈或冥想時擴香以獲得平靜。 滾珠頭設計讓您可以隨時隨地使用。

Formulated with Tangerine, Orange, Ylang Ylang, Patchouli and Blue Tansy, Peace & Calming is a blend of uplifting and relaxing scents that makes it a great companion for yoga and meditation. You can use it anytime, anywhere with its roller design.

總值Total Value HK\$1,665

適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限, 先到先得,送完即止。有關優惠條款及細則, 請參閱Young Living官方網頁。如有任何查詢 Young Living將保留最終決定權。

Available for Hong Kong & Macau market. Limited quantity for all rewards. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of the promotion on Young LiVing official website. Should there be any disputes, the decision of Young-Living should be final.



# 300PV + 190PV

### GeneYus複方精油 5ml

揉合神聖乳香、北非雪松及聖檀木等 精油,GeneYus溫和的氣味有助提升 小孩學習效率,局部塗抹數滴在小孩 的手腕和頸背後,讓他們即使坐在電 腦前也能專注學習。

Formulated with Sacred Frankincense, Cedarwood and Palo Santo etc. essential oils, its peaceful scents help young minds to focus and concentrate. Apply topically on wrists and back of their necks to let them focus on study even when sitting in front of the

總值Total Value HK\$1,086 (HK\$211 + HK\$283 + HK\$592)





# 190PV + \*125PV

### 岩蘭草精油 Vetiver Essential Oil 5ml

每天一大堆家務讓您煩心不已嗎? 岩蘭草香甜、土壤和木質的大自然 香氣,可瞬間平靜心靈,亦能讓較 活躍的小孩不容易受其他事情分心。

We know it's easy to feel anxious with loads of tasks to do in household. With Vetiver's sweet, woodsy and grounding aroma, you can relax your mind and body and get your active kids not to be distracted easily.

總值Total Value HK\$494